

**REPUBLIQUE  
DE  
VANUATU**

**JOURNAL OFFICIEL**



**REPUBLIC  
OF  
VANUATU  
OFFICIAL GAZETTE**

**26 MARS 2004**

**EXTRAORDINARY GAZETTE  
NUMERO SPECIAL  
NO. 1**

**26 MARCH 2004**

**SONT PUBLIES LES TEXTES SUIVANTS**

**REGLEMENT CONJOINT NO. 4 DE 1980  
RELATIVE A L'ELECTION DU PRESIDENT  
DE LA REPUBLIQUE - AVIS.**

**NOTIFICATION OF PUBLICATION**

**NOTICE PURSUANT TO THE ELECTION OF  
THE PRESIDENT ACT [CAP.104].**

REPUBLIQUE DU VANUATU

REPUBLIC OF VANUATU

COMMISSION ELECTORALE

TELEPHONE: (678) 23914 / 25875  
FAX: (678) 26681



ELECTORAL COMMISSION

PRIVATE MAIL BAG 033  
PORT VILA  
VANUATU

REPUBLIC OF VANUATU

THE ELECTORAL COMMISSION

NOTICE PURSUANT TO THE ELECTION OF THE PRESIDENT  
ACT [CAP 104]

IN EXERCISE of the power contained in Section 2 of the Election of the President Act [Cap 104], THE ELECTORAL COMMISSION HEREBY GIVES NOTICE that:

Following the vacancy in the Office of the President of the Republic of Vanuatu, the Chief Justice, His Lordship Vincent LUNABEK J, pursuant to Section 1 of the Election of the President Act [Cap 104] has issued on the 26<sup>th</sup> day of March 2004 a WRIT for the election of the President.

The date appointed in the writ for the election of the President is Thursday the 8<sup>th</sup> day of April 2004.

Nominations for Presidential candidates pursuant to Form B of the Regulations may be lodged with Town Clerks of Municipalities or Secretaries of Local Government Councils or with the Principal Electoral Officer in Port Vila.

The closing time and date for the lodging of nominations is at 4.30 pm on Friday the 2<sup>nd</sup> day of April 2004.

The election of the President shall take place at the Parliament Chamber in Port Vila.

Made in Port-Vila this 26<sup>th</sup> day of March 2004

**Sethy J REGENVANU**  
Chairman

**Youen ATNELO**  
Member

**Cheryl K ALA**  
Member



RÉPUBLIQUE DE VANUATU

COMMISSION ÉLECTORALE

TEL : (678) 23914/25875

FAX : (978) 26681



REPUBLIC OF VANUATU

ELECTORAL COMMISSION

PRIVATE MAIL BAG 033

PORT-VILA

VANUATU

RÉPUBLIQUE DE VANUATU

LE CONSEIL DES ÉLECTIONS

RÈGLEMENT CONJOINT NO. 4 DE 1980 RELATIVE À  
L'ÉLECTION DU PRÉSIDENT DE LA RÉPUBLIQUE

## A V I S

**VU** les pouvoirs que lui confère l'article 2 du Règlement conjoint No. 4 de 1980 relatif à l'élection du Président de la République, **LE CONSEIL DES ÉLECTIONS AVISE PAR LA PRÉSENTE QUE :**

Suite à la vacance de la fonction de Président de la République de Vanuatu et conformément à l'article 1 du Règlement conjoint No. 4 de 1980 relatif à l'élection du Président de la République, le Président de la Cour Suprême, M. Vincent LUNABEK J, rend ce jour, 26 mars 2004, une ordonnance prescrivant de procéder à l'élection du Président.

La date mentionnée dans l'ordonnance prescrivant de procéder à l'élection du Président est le **jeudi 8 avril 2004**.

Les actes de candidature à l'élection présidentielle conformes au Formulaire B de l'Annexe 1 du Règlement Conjoint doivent être déposés auprès des secrétaires de mairies ou des secrétaires provinciaux, ou auprès du secrétaire du Bureau électoral à Port-Vila.

Les actes de candidature doivent être déposés d'ici **16h30 le vendredi 2 avril 2004** au plus tard.

L'élection présidentielle se déroulera au Parlement à Port-Vila.

Fait à Port-Vila le 26 mars 2004

**Le Président**  
**Sethy J REGENVANU**

**Le membre**  
**Youen ATNELO**

**Le membre**  
**Cherol K AL**